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Introduktion 
Hej naboer,  

Hermed en opdatering fra bestyrelsen nu hvor vi går ind i sommerperioden (rent kalendermæssigt 

ihvertfald ☺). 

Fællesarealer 
Vi har igangsat den løbende græsklipning med firmaet B&O Græsservice. Der blev ved de første to 

klipninger konstateret en voldsom mængde små og større sten i græsset, specielt tæt på skel til vore 

villagrunde. Ikke noget problem for maskinerne i sig selv, men dels kommer vi til at betale timeløn for 

slibning og reparation af knivene, dels kan flyvende stenrester anrette skader på nærliggende ruder, og 

endelig kan ituslåede (flinte-)sten være en ubehagelig oplevelse for bare børnefødder. 

Vi opfordrer alle til dels at kigge efter om der ligger løse sten lige udenfor egen hæk, og dels være 

opmærksom på fremadrettet at skaffe sten af vejen på anden vis end at kaste dem over hækken. 

Mht. de 200.000,- som kommunen betaler os for mangler ved overdragelsen, er bestyrelsen ved at lægge 

en samlet plan for hvordan de anvendes. Pengene er dog ikke kommet på kontoen endnu, så af 

forsigtighedshensyn er det nok ikke realistisk at vi laver større tiltag før efterårets plantningssæson. 

Alle forslag og indspark er velkomne. Blot nogle idéer - skal vi: 

• Udskifte de to/fire søjle-ege omkring rotunden (een død, een knækket, to syge/svage)? 

• Plante nogle større træer inde i selve legepladsområdet? 

• Plante frugttræer på nogle af de større græsarealer? 

• Bruge penge på at gøre fodboldbanen mod sydøst plan, pæn, og afgrænset? 

• Gemme en væsentlig del af pengene til det løbende vedligehold for at minimere kontingentet? 

• Noget helt andet? 

Vi bruger dog på kort sigt et mindre beløb på sprøjtning af kanten ved rotunden, samt gødning af 

græsarelaer på områder hvor græsset indtil nu har haft svært ved at få fat. 

Sommerfest 
Som tidligere udmeldt løber årets vejfest af stablen 21/8. 

B&O Græsservice sponsorerer en stor pattegris, og derudover regner vi med at konceptet kommer til at 

ligne de foregående år. 

Dog har vi ikke modtaget meldinger om nogen, der vil stå for at arrangere en fredagsfest for børnene. Hvis 

ikke der er frivillige som melder sig på banen inden 20/6, kommer vi derfor til at undvære denne del i år. Vi 

håber selvfølgelig, at der er nogen som bider på krogen, da det plejer at være et godt arrangement ☺. 



Snerydningsskader 
Vi indsender en liste til kommunen over steder vi mener der trænger til retablering, efter vinterens 

snerydning. Der er ikke udsigt til at vi får repareret de mange skader på kantstenene, men steder med 

ødelagte rabatter vil der blive kigget på. Bestyrelsen takker for de indrapporteringer vi fik tilsendt fra Jer. 

Kontingenter 
Vi har igen i år udfordringer med at få opkrævet de rigtige beløb til den rigtige tid. Folk opfordres kraftigt til 

at tilmelde kontingent til PBS som foreskrevet i foreningens vedtægter, da det letter arbejdet med 

kontingentopkrævning betydeligt. 

Manglende mailadresser 
Dette nummer af Højdepunktet bliver det sidste der omdeles på papir. Vi har af flere omgange forsøgt at få 

de sidste mailadresser fremskaffet, men det er ikke lykkes at få alle. Vi håber dette vil få de sidste 

husstande til at sende os deres mailadresse. 

Højdepunktet er også at finde på foreningens hjemmeside www.hoejdedraget.com 

Små fodboldmål 
Målene fra Jyske Bank (gave fra generalforsamlingen) er flyttet ned på kilen der går ned mod vest lige før 

indkørslen til ’de ulige numre’. Vi efterlyser desuden de to mål der stod på det grønne areal overfor nr. 46 – 

venligst giv besked, såfremt I har set disse. 



Fremlysning 
Vi har fået en henvendelse omkring en af områdets behårede indbyggere, som er kommet lidt på afveje ( se 

nedenfor). Hvis du kender dens rette hjem, så ret henvendelse til nr. 78:

 

Afrunding 
Hvis I har emner som bestyrelsen bør tage op på kommende møder, er I selvfølgelig altid velkomne til at 

kontakte os – både ris, ros og generelle kommentarer er mere end velkomne. 

Mange venlige hilsner fra bestyrelsen: 

 

Henning Thygesen (Formand)  thygesenhm@mail.dk  

Morten Lindequist Køhler (Næstformand)  morten@sirians.com  

Lone Skov Bomberg (Kasserer)  lnj@ncc.dk  

Brian Kristiansen   brkr@danishcrown.dk 

Claus Lehm Nielsen   claus@lehm.net 

 

 


